
Referat fra 5. møde i udvalget for daglig drift den 9. september 2024 

Tilstede: Erik Hansen (EH), Annelise Jansen (AJ), Inge Nielsen (IN), Karen Tinghuus (KT), Ina Funding 

(IF), Ole Rønnelund (OR), Lise-Lotte Strange (LS) 

 

1. LS blev valgt som referent 

 

2. Dagsordenen blev godkendt 

 

3. Sidste referat gennemgået og godkendt. Fremover sendes referat til udvalget. Har man 

rettelser/bemærkninger skal disse sendes til EH, som så vil sende det færdige referat til alle 

+ redaktionen.  

 

4. Cafeen 

 Cafeen er glade for konstitueret cafeleder Stine og hun er tilsyneladende faldet godt 

til. AH hjælper Stine hvis behov. 

 Hvis der opstår problemer i cafeen tages der hånd om dem med det samme. 

 

5. Rengøring  

 Det nyindrettede brugervenlige rengøringsrum fungerer rigtigt fint.  

 Det er aftalt med rengøringen, at de tager posen med de snavsede klude – tømmer 

den (for at sortere evt. affald fra) og putter kludene i ny pose inden vask. Der er 

meget arbejde med vask/tørring af de mange klude der genereres hver dag.  

 Det kniber med affaldssortering. Der bør strammes op.  

 Der er kommet ny skobørste foran centrets hovedindgang. Repair-cafeen har været i 

gang.  

 

6. Receptionen  

 Der er ingen udfordringer pt. Alle vagter er ved at være dækket ind. 

 Der arbejdes på at kunne benytte betalingskort ved køb af billetter i receptionen. Vi 

ser helst at der købes billetter hjemmefra, men der kan være noget socialt i at 

komme i centret og købe billetter.  

 Fra åbent hus dagen 14. september er der gratis medlemskab af centret året ud. 

 Invitation til velkomstmøde til nye medlemmer skal ligge i velkostmappen.   

 

7. Åbent hus 

 Bemanding i køkkenet til åbent hus den 14. september 2024 er på plads. 

 Nye medlemmer af centret i 2024 vil blive indbudt til et velkomstmøde. Indkaldes 

via e-boks/brev.  

 

8. Eventuelt 



 Skal vi have ”nyt fra bestyrelsen” på dagsordenen? NEJ informationer derfra 

kommer i andre fora.  

 De uformelle medlemsmøder er pt. sløjfet. 

 AH viste frivilligfolder fra Glostrup. EH arbejder med at lave 2 stk. i GC. Én til dem 

der allerede er frivillige og én til det at blive frivillig.  

 Hvis man hører klager, så noter klagen ned og giv eksemplet videre til OR fra 

bestyrelsen. Hvis den der klager ikke lige kan håndteres, så hent AH.  

 PT. er der ingen klager over ventetid i reception og cafe.  

 

9. Næste møde 

Vi holder 3 møder om året. Januar, maj og september.  

Næste møde er mandag den 27. januar 2025 kl. 14.15-16.30 i A. EH laver dagsorden og 

bestiller kage.    

 

 

 

 

 


